
Agenda til bestyrelsesmøde tirsdag den 23/9 2021 kl. 19.00 i Rytterstuen 
 
 

1) Mødedeltagere: Suzanne, Mia, Karen, Lisbeth, Maria, Lea, Michelle, Birgitte 
 
 
2) Afbud fra: ingen 

Ordstyrer: Birgitte   

Referent: Birgitte 

3) Godkendelse af dagsorden. Godkendt 
 
 
4) Godkendelse af referat fra sidste møde. Godkendt 

 
5) Forslag fra sekretæren: Pga mange nye bestyrelsesmedlemmer, nye roller og ansvar 

og ny måde at drive rideskolen på, er der rigtigt mange punkter vi skal vende på hvert 
møde. Jeg foreslår, at vi holder lidt flere møder end hver 7.uge resten af året, så de 
ikke bliver så tunge, at vi ikke kan nå at vende alt det, vi nu engang gerne vil vende 
med hinanden.  

 

Referat: Det vedtages at vi ses hver 4.uge resten af året, dog om 3 uger 1.gang. 
Birgitte indkalder og sender nye mødedatoer til kalenderen på hjemmesiden. 

 
6) Birgitte: Opfølgning fra sidst: Lisbeth, Mia, Michelle og Birgitte har holdt arbejdsmøde 

omkring økonomien og hvordan den påvirkes hvis vi justerer på forhold mellem 
rideskoleheste/privatheste. Dette er grundlag for snak om fremtidig strategi.  
Referat: Da de økonomiske konsekvenser ved at ændre på forholdene imellem privat 
og rideskoleheste ikke er store i nogle retninger, besluttes det på bestyrelsesmødet at 
vi arbejder videre med en ambition om at have ca 50% af hver. Det er en værdig for 
Hirk at have en stor rideskole. Samtidigt kræver det mange frivillige hænder via 
privatopstaldere, så der kan ikke undværes nogen her.  
Fremadrettet er ambitionen derfor 17 rideskoleheste og 17 privatheste.  
Pt har vi 3 tomme bokse, hvor 2 tilgår rideskolen og 1 privaterne.  
Da der her i 2021 ikke er mange penge til nye rideskoleheste skal vi prioritere hvad vi 
vil. Vi beslutter at vi i første omgang skal have nye rideskoleheste ind som udskiftning 
til nogle af dem der trænger mest. Herefter kan vi tilkøbe nye.   

 

7) Maria: Ridehusbund. 
Bekymring om den tilstand ved for lidt vanding.  
Referat:  Banen bør ordnes hver dag. Personale involveres i dette.  



 

8) Karen: Ene undervisning af Sabrina Hesselhede, hvornår går det i gang? 

Referat: Hun er startet i det små. Hun underviser udenfor. Undervisningen koordineres 
privat. Det giver pt ingen problemer.  
 

9) Karen: Opdatering af hjemmesiden ift. bestyrelsen og ansvarsområder.  
Lea skal have organisationsdiagrammet på hjemmesiden.  

 

10) Lisbeth: Pkt. status på Klubmodul.  
Lisbeth har kontaktet klubmodul og fået styr på kontingentbetalingen der er ændret. 
Det hele bliver meget mere automatiseret. Også mht ventelister. Lisbeth vil meget 
gerne tage spørgsmål fra medlemmerne omkring det nye klubmodul. Mails skal 
sendes til medlemsansvarlig og kaldes ”nyt klubmodul”. Priser evt rettes til på 
hjemmesiden.  
 
Vi skal undersøge om vi kan ordne klubmodul ifht ventelister. Dette bliver dog 
2.prioritet og muligvis i en runde 2 ifht Lisbeths nuværende store arbejde.  
 

 

11)  Michelle: Punkt til bestyrelsesmøde/opstaldermøde  
 

- Der er rigtig mange, der er begyndt at trække med 2 heste til og fra fold. Vel og mærke 
også uden at åbne dobbeltdørene. Dette både i opstaldergruppen og i driften. 
 
Referat: Hirk er kun sikkerhedsgodkendt til at man trækker 1 hest. Det skal skærpes, at 
man altid kun må trække 1 hest af gangen. Dette gælder både ansatte, privatryttere og 
rideskoleelever.  

 
 
 

12) Nyt fra udvalg  
(Hvert udvalg fremlægger status) 

 
 
a. Økonomiudvalg: Mia, Michelle, Lisbeth 

Mia: Vi genindfører tilbagebetaling af kontingent til bestyrelsesmedlemmer, som 
blev udeladt under coronakrisen.  
 

b. Sponsorudvalg: Maria (og Mia som ad hoc hjælper).  
Status: har fået penge til en rideskolehest.  
2 ansøgninger ude.  
Vi skal søge til en barriere til det nye ridehus.   
 



c. Stævneudvalg. Mia, Lisbeth, Michelle,  
 

Elevstævne 3/10. Udskiftes med Himmelridt i efterårsferien. Karen tovholder på 
det. Kræver ridelærer, hjælpere og en ansvarlig voksen i stalden hver dag. 
Arrangementet skal koordineres med Mette. Karen koordinerer med Mette og 
undervisere. Herefter skriver Maria ud til medlemmer via klubmodul.  
 

 
d. Opstalderudvalg: Maria, Birgitte, Lea. Intet nyt.  
 

 
e. Hjælperudvalg.   

Suzanne. Intet nyt.  
 
f. Nyt fra Driften/personale:  

Kort status fra driften gives til bestyrelsen.  
 
g. Rideskolen:  

Karen: Jeg har overtaget intro af nye ryttere. Mette sender mail til mig med oplysninger. 
Jeg tager de introer jeg kan og får Suzanne, Kristina Vest og Cecilie Korte til at tage de få 
jeg ikke kan. Er der mange nye elever på et hold er vi flere om intro.  
 
Karen: Fremlægger hestestatistik.  
 

h. Nyt Ridehus: 
       Mia: Indvielse med kommunen. 11/10.  kl 15-17.30 
 Program: Lea og Mia  

 
i. Nyt fra Kommune, Miljø, DRF og D3. Intet nyt.  

 
j. Cafeudvalg: Suzanne lavede en virkelig god cafe til det nyligt afholdte 

springstævne. Hun beder om hjælp til det kommende 3 dages dressur stævne.  
 
 

k. Evt. (Indkomne forslag behandles her og alt hver der vedrører udvalgsemner 
videresendes til disse for sagsbehandling.) 
Michelle: Status på fold ud mod vejen  
Maling inden invielse: Anette bør købe maling. Vi skal arrangere malerhjælp via frivillige 
timer fra opstalderne.  
 
 
 

l. Næste møde. Torsdag den 14/10 kl 19 2021.  


